
 
Zápis č. 22/2013 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 22. zasedání AS FSv, které se konalo dne 29. 5. 2013

 

Přítomni: dle prezenční listiny  
Hosté: prof. Kohoutková, prof. Máca, Ing. Vlasák  
 
Dr. Šibrava zahájil 22. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání.  
 
Program: 

1. Kontrola zápisu 
2. Projednání a schválení rozpočtu na r. 2013 
3. Úprava volebního a jednacího řádu AS FSv 
4. Příprava volby děkana a nového senátu 
5. Úprava směrnice děkana pro realizaci studijních programů 
6. Návrh na sloučení kateder K152 a K153 do K155 
7. Schválení Zprávy o činnosti AS FSv ČVUT v Praze za rok 2012 
8. Různé 

 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
Zápis z 21. zasedání AS FSv ze dne 24. 4. 2013 byl schválen bez připomínek. 
Oficiální zveřejňování pořadí studentů dle výsledků je z legislativního hlediska 
problematické. Výběrové řízení na dodavatele výpočetní techniky je nyní ve 
lhůtě na podávání nabídek. Do konce srpna by měly být podepsány smlouvy 
s dodavateli. 
 
Bod 2.  Projednání a schválení rozpočtu na rok 2013 
Pan tajemník shrnul, jak ekonomicky proběhl loňský rok a odhadnul vývoj 
letošního hospodaření – náklady a výnosy, tvorbu provozních fondů.  
Ekonomická komise nemá k rozpočtu připomínek.  
 

Hlasování: pro 20| proti 0| zdržel se 0 (z 20 přítomných senátorů). 
 
Bod 3.  Úprava volebního a jednacího řádu AS FSv 
Úprava volebního a jednacího řádu byla projednána na minulém zasedání AS. 
Doc. Demel upravil formulaci týkající se počtu účastí členů senátu na zasedání 
AS. Prof. Polák navrhuje úpravu bodu E: Neúčastí na výše jak polovině počtu 
zasedání AS FSv během 12 po sobě jdoucích kalendářních měsíců funkčního 
období člena AS FSv, pokud se AS FSv neusnese na výjimce. Paní děkanka tuto 
úpravu odsouhlasila. Byl podán protinávrh. 
 

Hlasování: pro 15| proti 5| zdržel se 0 (z 20 přítomných senátorů). 
 

Hlasování o úpravě volebního a jednacího řádu. 
Hlasování: pro 20| proti 0| zdržel se 0 (z 20 přítomných senátorů). 
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Bod 4.  Příprava volby děkana a nového senátu 
Prof. Konvalinka shrnul harmonogram volby rektora. Harmonogram volby děkana 
bude připraven v návaznosti na volbu rektora. 
 
Bod 5. Úprava směrnice děkana pro realizaci studijních programů 
Z pověření děkanky fakulty předložil prof. Máca AS FSv k projednání návrh 
Směrnice děkana pro realizaci studijních programů a státní závěrečné zkoušky na 
Fakultě stavební ČVUT v Praze. 
Zdůvodnění návrhu: 
Je nutné provést aktualizaci některých ustanovení.  
Čl. 2 odst. 8 a 9 – zavádí se pouze odkaz na dokumentaci studijních programů, 
nejedná se o faktickou změnu. 
Čl. 3 odst. 3 – zjednodušení výpočtu – oproti stávající úpravě se nesplněné 
předměty nehodnotí stupněm F. 
Čl. 5 odst. 3 – zpřesnění podle faktického způsobu realizace. 
Čl. 5 odst. 12 – vypouští se úvodní věta „SZZ se zahajuje obhajobou DP“ – změna 
je nutná, budou-li ústní zkoušky před obhajobou bakalářské práce (připravuje se 
na programu A+S). 
Čl. 7 odst. 3 až 5 – formální změny. 
Pedagogická komise nemá připomínek. V textu budou provedeny drobné 
stylistické úpravy. 
 

Hlasování: pro 19| proti 0| zdržel se 1 (z 20 přítomných senátorů). 
 
Bod 6.   Návrh na sloučení kateder K152 a K153 do K155 – změna 
organizačního řádu 
Prof. Pavelka prezentoval předložený návrh. Důvodem jsou mj. ekonomické 
problémy, malý počet nastupujících studentů do programu GK a snaha o změnu 
struktury odborné práce i výuky. 
Na pedagogické radě byla dohodnuta změna názvu K154 (Speciální geodézie) 
na katedru geodézie a inženýrské geodézie. 
Sloučením K153 (Mapování a kartografie) a K152 (Vyšší geodézie) vznikne nová 
katedra geomatiky (v souladu se snahou o přejmenování geoinformatiky na 
geomatiku). 
Paní děkanka a pan tajemník doplnili slova pana prof. Pavelky. Nově vzniklá 
katedra bude zahrnuta do nového systému evidence dle organizačního řádu 
ČVUT. Na příštím zasedání předloží pan tajemník změnu organizačního řádu FSv 
v souladu s příkazem pana rektora. 
 

Hlasování: pro 20| proti 0| zdržel se 0 (z 20 přítomných senátorů). 
 
Bod 7. Zpráva o činnosti AS FSv za rok 2012 
Zpráva byla projednána na předchozím zasedání AS. 
 

Hlasování: pro 20| proti 0| zdržel se 0 (z 20 přítomných senátorů). 
 
Bod 8.  Různé 
Doc. Bobok navrhuje udělit Šolínovu medaili prof. RNDr. Ivo Markovi, DrSc. 
Hlasování: pro 20| proti 0| zdržel se 0 (z 20 přítomných senátorů). 
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Ing. Chalupa senátory informoval o již uskutečněném jednání se zástupci SÚZ 
ohledně fakultního bufetu. Navrhuje AS přijmout usnesení týkající se vypovězení 
smlouvy pronajímateli, pokud nezareaguje na připomínky uživatelů. Cílem 
usnesení je vyvinout tlak na provozovatele bufetu, aby zlepšil své služby, nikoli 
snaha vyměnit provozovatele. Další jednání by nemělo být pouze na základě 
ankety, ale i na základě zjištění kontrolní senátní komise. Ing. Petr Máca oznámil 
své vystoupení z kontrolní komise z časových důvodů.  
Návrh nového složení kontrolní senátní komise: 
Ing. Chalupa 
Ing. arch. Kašpar 
Bc. Hajasová 
Hlasování: pro 19| proti 0| zdržel se 1 (z 20 přítomných senátorů). 
 
Petr Konvalinka vznesl k vedení FSv dotaz ohledně strategie v počtu přijímaných 
studentů v budoucích letech. 
Reakce prof. Máci: FSv předpokládá využít limitů MŠMT (dle přání rektora), tedy 
sledovat princip přijímaní studentů na JF, dělení studentů dle kvality proběhne na 
základě jejich výsledků až v rámci studia. 
 
 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 19. 6. 2013 v 9:00 hod. ve velké 
zasedací místnosti B169.  
 
 
 
 
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 
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